
\
ПРОТОКОЛ № 3

засідання постійної комісії з питань гуманітарної роботи, законності та
антикорупційної політики

від 26 липня 2022 року м. Калуш

Присутні:
голова постійної комісії - ,________ _
секретар постійної комісії - __________ ______________ __________
члени КОМІСІЇ -  /Су

____________________ йл&г̂  _______________________
Відсутні: '£6Су/?іЛгА2',______________________________

Запрошені:________________________________________________ _

СЛУХАЛИ: 1. Про внесення змін до рішення міської ради від 30.07.2020 № 
3332 «Про організацію роботи Центру надання адміністративних послуг 
виконавчого комітету Калуської міської ради».
Доповідає: Надія Марій -  начальник управління ЦНАП

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШ ИЛИшідтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії.

Голосували: «за» - $  ; «проти» - о ; «утримались» - $  .

СЛУХАЛИ: 2. Про внесення змін до “Програми соціально-психологічної 
підтримки родин учасників АТО/ООС, внутрішньо-переміщених осіб та сімей, 
які перебувають в складних життєвих обставинах на 2022-2024 роки”.
Доповідає: Галина Дидич - директор міського центру соціальних служб

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії.

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- О ; «утримались»-<9 .

СЛУХАЛИ:З.Про передачу майна до статутного капіталу комунального 
підприємства «Калуська енергетична Компанія» Калуської міської ради.
Доповідає: Петро Шевчук -  директор КП «КЕК»

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом рішення.



Голосували: «за» - 3  ; «проти»- О ; «утримались»-<£? .

СЛУХАЛИ:4.Про нову редакцію Статуту «Калуська енергетична компанія» 
Калуської міської ради.
Доповідає: Петро Шевчук -  д иректор КП «КЕК»

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомив комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії.

Голосували: «за» - З  ; «проти» - 0 \ «утримались» - О •

СЛУХАЛИ:5.Про внесення змін до Програми соціального захисту на 2020-2022 
роки.
Доповідає: Любов Федоришин-начальникуправління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ: підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії.

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- 0 ; «утримались»-<? .

СЛУХАЛИ:6.Про внесення змін до рішення міської ради від 23.04.2019 № 
2268 «Про Порядок надання одноразової матеріальної допомоги для 
встановлення опалення».
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.

ВИРІШИЛИ:підтримати проект рішення і рекомендувати на розгляд сесії.

Голосували: «за» - 3  ; «проти»- О ; «утримались»-£? .

СЛУХАЛИ: 7.Про надання одноразових грошових допомог на лікування 
онкологічних хворих.
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію з проектом рішення.



Голосували: «за» - З  ; «проти» - О ; «утримались» -О .

СЛУХАЛИ: 8.Про надання одноразових грошових допомог на лікування дітей 
з інвалідністю.
Доповідає: Любов Федоришин -  начальник управління соціального захисту населення 
міської ради

ВИСТУПИЛИ:

Доповідач ознайомила комісію із заявами громадян про надання 
одноразових грошових допомог на лікування дітей з інвалідністю.

ВИРІШ ИЛИ: надати одноразові грошові допомоги на лікування дітей з 
інвалідністю згідно з рекомендаціями комісії (додаються)

Голосували: «за»- 3  ; «проти»- О ; «утримались»-^.

СЛУХАЛИ: Різне.

ВИСТУПИЛИ:__________  __________________________________

Ірина ПАВЛІВ

Леся КИРИЛОВИЧ


